
Verksamhetsberä,else för Styrsjöbo Byförening 1 juni 2023 - 31 maj 
2024 
 

Styrelse och valda funk3onärer 
Styrelse 
Niklas Hermansson, ordförande 
Åke Danielsson, kassör 
Calle Winter, sekreterare 
Daniel Renklint, ledamot 
Olov Monié, ledamot 
Nina Lehtonen, ledamot 
 
Sju ordinarie möten har genomförts, vilka dokumenterats i minnesanteckningar  
(25/6 (konsHtuerande) 4/9, 13/11, 15/1, 11/3, 29/4 samt 27/5)  

Trivselkommi/é  
Elin Forsberg, Rikard Forsberg, Sara Skärström, Magnus Skärström 

Bystugevärdar  
Elin Forsberg, Rikard Forsberg 
 
Valberedning  
Niclas Wiklund, Ola Norman  

Va/enreglerare  
Ingemar Back  

 

Byak3viteter och -händelser 
23 sept 
Höstens gemensamma arbetsdag genomförts med sämre uppslutning än vanligt. 

Under året har… 
…Karl Hedin via Robin Lagerquist sponsrat föreningen med en ny toale[stol. Denna installerades av 
Lars Östberg. Stort tack Hll både Karl Hedin, Robin samt Lars! 

…bystugans fönster få[ sig en välbehövlig renovering av Teo Hll en kostnad av c:a 25,000 kr 

 …sjön som vanligt hab mycket fina skridsko- och promenadvägar plogade när vädret HllåHt. Vi tackar 
Lars Östberg och Tom Månsson för e[ fantasHskt bra arbete. 

…besökare på sjöns skridsko- och promenadbanor har varit mycket sämre på a[ swisha bidrag än 
Hdigare år.  

…ansvaret för byns julgran med bravur tagits över av Ola Norman, Rikard Forsberg och Mats 
Fogelström. 

…bystugan klarat sig från de astronomiska elräkningar vi led av under golårets vinter. Nivån har varit 
helt normal 



24 feb  
Styrsjöbodagen kunde i år tyvärr inte genomföras på sjön såsom brukligt är. Isen var allhör dålig och 
vädret katastrofalt. VI var några som träffades i bystugan och fikade.  

20 apr  
Styrsjöbo Vägsamfällighet höll stämma. Verksamhetsberä[else redovisas separat i dokument som 
finns Hllgängligt på byns hemsida 

18 maj 
Vårens gemensamma arbetsdag med städning av bystuga, byggande av spång på promenadsHg samt 
röjning av sly runt bystugan. Tio tappra själar kom, varav sex slet med virke ute i skogen, således 
återigen en ganska mager uppslutning. 

Ärenden som hanterats under året 
Va[ennivån i sjön; under sommar/höst 2023 var va[ennivån stabil.  

Under vintern steg nivån (läs mars) med topp på +42 cm över överenskommet normalläge. I skrivande 
stund är va[ennivån forharande hög, men på nedgång. 

Ingemar Back har under det senaste året ansvarat för regleringen från vår bys sida. 

Under vintern har styrelsen blivit kontaktad av bybor med åsikter kring en byggnaHon och 
bygglovsärende. En skrivelse förfa[ades och skickades in Hll kommunen. Denna hörsammades ej. 

 

Styrelsen vill framföra si[ stora tack Hll alla som under verksamhetsåret, genom egna iniHaHv och 
handlingar bidragit Hll trivsel och posiHv bygemenskap. 

 

Styrsjöbo juni 2024 

Styrelsen 

 

 


